

# Nanorama BEST-møde

Maja Østergaard

2. Maj 2017

## Indhold

0.1	Tilstedeværende . . . . .	1
<b>1</b>	<b>Generelt</b>	<b>1</b>
1.1	Kage . . . . .	2
1.2	Rumoprydder samt kage næste uge . . . . .	2
1.3	Lukketjansen fredag . . . . .	2
1.4	Fødselsdagsfest . . . . .	2
1.5	Kim Daasbjerg mail . . . . .	4
1.6	Tequilabar . . . . .	4
1.7	Baransvarlig . . . . .	4
1.8	Forældredag d. 14/5 . . . . .	4
<b>2</b>	<b>Evalueringer</b>	<b>5</b>
2.1	Kapsejlads . . . . .	5
<b>3</b>	<b>Kalender</b>	<b>6</b>
3.1	9/5 - BESThygge . . . . .	6
3.2	19/5 - Fødselsdagsfest . . . . .	6
3.3	26/5 - har vi bar? . . . . .	6
<b>4</b>	<b>Eventuelt</b>	<b>7</b>
<b>5</b>	<b>To-Do</b>	<b>7</b>

### 0.1 Tilstedeværende

Monika Karami, Stefan Pendlmayr, Freja Frederikke Pinderup, Maja Østergaard, Simon Asp, Rikke Asbæk Hansen og Kræn Adamsen.

### 1 Generelt

Vi starter med at høre lidt musik. Det er super hyggeligt!

### 1.1 Kage

**Rikke** har kage med. Det er hindbærsmutter med hvid glasur og frysetørret hindbær på. De er så pæne! ♥ De er godkendt af **Simon**!

### 1.2 Rumoprydder samt kage næste uge

**Kræn** er rumoprydder i næste uge. **Steffan** skal have kage med i næste uge!

### 1.3 Lukketjansen fredag

Måske **Monika** har lukkevagten på fredag? Hun holder jo Tequila/Mexicaner Bar!

Det er lidt et problem, når der er så mange receptioner. De vil jo nok helst komme dagen efter og rydde op. Vi snakker om, at vi skal have snakket med Annette om, at hvis vi skal hjælpe med noget opstilling af borde eller noget, så vil vi gerne have det at vide i god tid! **Freja** vil gerne hjælpe lidt på fredag med at stille borde frem. Vi synes **Monika** ikke skal gøre så meget mere ved det. Det kan ikke være vores problem, at administrationen ikke kan koordinere bedre. **Monika** er træt af at være bindeled mellem os og administrationen. Det er specielt træls, når det ikke lyder som om, de tager fat i Paolo og Julie, der begge skal holde reception. Nærmest hele bestyrelsen kommer på fredag, så vi kan godt hjælpe med at hente borde og stole i TØ lokaler, men det er ikke udelukkende vores ansvar at hente stole og stille op til det hele. Vi vil gerne hjælpe, men er enige om, at vi gør ikke noget, før vi bliver sat til noget.

**Monika** må gerne tage kontakt til folk, men vi kan godt forstå, hvis hun ikke vil.

Vi løser ting på dagen!

### 1.4 Fødselsdagsfest

#### Billetsalg

Vi har solgt 74 billetter indtil nu. Halvor vil gerne købe til hans kæreste, men det skal han lige vente med. Rim vil også gerne købe en billet. Vi synes, vi skal udnævne hende til Nanorama-medlem, så hun kan købe billetter til normal tid. Det er ikke noget vi reklamerer med, men hvis folk køber efter i morgen klokken 14, når det ordinære billetsalg er færdigt, så må de gerne købe til deres kæreste.

**Steffan** laver et dokument over Nanorama-medlemmer, der ikke er nano-studerende (såsom Rim og Theis).

Vi sætter ikke standen op torsdag, hvis man skal købe der, skal man kontakte et BEST-medlem.

Vi vil gerne vide, om **Malthe** kommer i morgen, fordi han skal sælge billetter.

### **Slush ice - har vi fået bekræftigelse?**

Alles gut. Vi har bestilt cola i stedet for grøn og 200 sugerør.

### **DJ - Musikudvalget har holdt møde**

DJ'en fra TÅGEKAMMERET kommer! De har lysshow med og de tager normalt lidt mere end 5000 kr, men ville gerne gøre det for 5000 kr alligevel. De vil gerne komme og stille op under maden og det synes vi er helt fint!

### **Underholdningsudvalget**

Alle nye bestyrelsesmedlemmer skal konkurrere mod et gammelt bestyrelsesmedlem, så der altså bliver 9 konkurrencer. Det skal filmes. Vi skal vinde overlegent, fordi vi jo selvfølgelig er bedst. Det der kommer til at tage tid, er at skrive til folk og finde tidspunkter. Vi synes det lyder sjovt. [Freja](#) går lige hjem og kigger på det, for hun kan ikke huske hvem der skal konkurrere mod hvem og hvad de skal konkurrere i. Hvis man har nogle gode ideer, så må vi meget gerne skrive til [Freja](#) eller [Malthe](#).

### **Shakers**

[Stefan](#) har købt to forskellige slags shakers, men begge til 100 kr stykket. Det er fint, vi er glade!

### **Rengøring**

[Stefan](#) kommer ikke, så Jakob kommer og har overblikket og styrer slagets gang. [Monika](#) kommer heller ikke. Vi snakker om, at hvis vi vil have mere hjælp, så skal vi spørge om det nu, fordi det er så tæt på. Skal vi spørge igen? [Monika](#) spørger nogle af de gamle næstformænd, om de måske gider hjælpe med at pakke drinksbaren sammen.

### **Pynteudvalget**

Hvor meget må de købe for? Vi tænker måske 500 kr. Det er vedtaget. Har vi vaser? Kan vi skaffe nogle? Vi ved ikke om vi har vaser. Hvis vi kan finde dem, så bruger de dem bare ellers må de købe nogle nye. Vi gider ikke vaske stearin af forskellige ting! Det er vildt træls. Kan der på nogen måde lægges noget mellem stearinlys og porcelæn, så vi ikke skal bøvle med det? Karina siger, at drinks med glimmer virker. Vi synes det lyder som en fantastisk ide, men vi er lige lidt skeptiske over prisen på glimmer og på hvor meget der skal i en drink, så man kan se det. De røde løbere skal selvfølgelig op, men vi er ikke sikre på, hvor klamme de er.

## Vegetar mad

Der er 6 mennesker indtil videre, der har bestilt vegetarmad, så vi er nok nødt til, at bestille noget et sted. Vi synes det er synd, hvis de betaler 100 kr og bare får salater, brød og flødekartofler. Vi snakker lidt om kemisk kantine måske eller der hvor vi bestiller mad i forvejen.

Vi bestiller 10 ekstra kuverter mad måske. Vi skal i hvert fald bestille så der er nok til alle dem vi ved der kommer (opvaskere, DJ's osv.).

## Velkomstdrink og drikkelser til kransekage

Der plejer at være kransekage og pagne til alle. I år har vi Verdi og Cava til velkomstdrinks og så skal vi have noget andet/mere til kransekagen. Det kigger **Simon** lige på. Han må gerne bare købe det i Føtex, hvis det er.

### 1.5 Kim Daasbjerg mail

**Stefan** har svaret ham, og han svarede hurtigt tilbage. Vi er ikke helt sikre på, hvad det er han vil. Vil han holde et oplæg inden sommer, så kan vi godt reklamere for det, men han skal selv finde lokale og sådan. Vi skal selvfølgelig nok reklamere! Ellers må han meget gerne være med til "Hvad-kan-du-blive-oplæg".

### 1.6 Tequilabar

Små sure shots? Vi sælger dem bare som dagens shots!

Der er 5 flasker tequila og en slat og hvis de løber tør, så løber de bare i Føtex! De kan bare købe 3 citroner til en flaske tequila, man kan jo altid købe flere i Føtex.

Skal der være Happy Hour på tequila sunrise? Det kunne der godt være. 2 for 20 kr. Fra 17 til 18 måske. Det er hermed vedtaget.

### 1.7 Baransvarlig

Vi gennemgår dokumentet om, hvordan man er baransvarlig! Hvis man ikke er til mødet, så bedes man læse dokumentet. Det ligger i dropboxen under Poster → Næstformand → Baren → Baransvarlig.docx

### 1.8 Forældredag d. 14/5

De skal bruge nogle ting nede fra rummet, så de vil gerne ind i rummet en halv time før ting starter. Vi snakker om måske bare at låse tingene ind køleskabslab, så de selv kan hente dem, når de vil. **Stefan** skriver en mail til Christina.

## 1.9 Intimudvalg

De har ikke holdt møde i den her periode endnu. De holdte møde 2 gange mens **Rikke** var Fredagsbar-ansvarlig. Det er ikke meget. Vi snakker om enten at lukke udvalget eller at lave det om, så det kun er folk der virkelig vil, der er med i udvalget. Vi synes ikke helt, der er brug for udvalget mere. Vi tænker at snakke med dem om, hvad de tænker, der skal ske med dem. For det er ikke fordi vi vil være sure og lukke udvalget, vi tænker bare der skal ske noget. **Kræn** får ansvaret for, at snakke med udvalget. Vi snakkede også om det til debatmødet (Så der må stå noget mere i referatet derfra).

### 1.10 Mail fra Alexander og Mark

Vi snakker om, at vi måske gerne vil sponsorere dem med 10 kr eller sådan noget. Men vi synes helt klart det havde været sjovere, hvis de havde gjort lidt mere ud af, at reklamere for deres event.

Nanorama som forening vil ikke sponsorere sådan noget. Men den siddende bestyrelse vil gerne personligt donere penge til Nanorama, der skal gå til Alexander og Mark mod, at Nanoramas logo kommer på deres trøjer. Vi er syv personer til stede, der alle vil give 10 kr pr person til formålet.

## 2 Evalueringer

### 2.1 Kapsejlads

**Malthe** skriver et nyt dokument med det vi snakker om her, så der er noget at kigge tilbage på næste år.

#### **Kunne vi have gjort noget anderledes?**

"Ingen-Adgang-skilte skulle helt klart have været oppe før!

Måske skal vi holde os til, at der kun er 120 mennesker og ikke 150 som der må, for der blev smadret virkelig meget.

Måske skulle vi have solgt fadøl. Vi slipper for smadrede flasker og for at hente øl hele tiden og sådan.

Det er en VIRKELIG god ide IKKE at sælge shots! Også selvom folk er lidt kede af det.

Vi skulle helt klart have haft skilte oppe hvor der stod, at folk ikke måtte have deres egen alkohol med.

#### **Hvad gør vi, hvis der er for mange mennesker?**

Vi ved det ikke helt hvad man kunne gøre, hvis der er for mange mennesker. Måske skal vi udnævne et BEST-medlem til at være dørmænd.

Vi tror, at der kom så mange folk, fordi der var dårligt vejr. Sidste år var der godt vejr og der var der ikke så mange mennesker, så vi tror det har noget med vejret at gøre.

Hvis der er for mange mennesker skal man sørge for, at der ikke kommer flere mennesker ind. Måske skal vi have lavet "Sorry-we-are-full"-skilte klar til at have i baghånden.

Vi skal have sagt ud til alle, at de ikke må lukke folk ind, der ikke selv har adgangskort. Man kan også køre "nul-politik" og bare smide folk ud, hvis de drikker deres eget sprut og sådan, i stedet for bare at sige, at de ikke må.

#### Rengøring

Jørgen var der lørdag og skulle pynte op til barnedåb om søndagen. Han virkede først sur, men blev så glad da Kræn kom. Men han var ikke så glad alligevel, fortalte Annette om mandagen. Det værste var toiletterne ude i gangen hvor man kommer ind. Vi snakker om det nu og der er sket en misforståelse mellem os i fredags, og vi har derfor ikke vasket gulv derude. Men vi har gjort ALT andet derude, både tømt skraldespande, samlet papir op og tørret håndvaske af. Det eneste der manglede var gulvvask og det var kun derude, det manglede.

Desuden klager de over, at der var mudder på sofa og radiatorer. Vi synes det er meget ærgeligt, men vi synes det er svært at gøre noget ved. Vi har faktisk tørret den ene sofa af, men det er nok ikke godt nok. Ellers så snakker vi om, at vi måske skal have en måtte man kan tørre sine sko af i, inden vi kommer ind.

Vi har spurgt om, om vi ekstraordinært må låne den kæmpe gulvvasker til sådanne arrangementer.

#### Andet

Vi synes det er en god ide, ikke at fortælle, at vi har lov at holde åbent til klokken 12, fordi da klokken blev 21, talte vi minutterne til, at vi måtte smide folk ud klokken 22.

Vi har solgt sygt mange øl. En palle måske!

Vi var 7 mennesker i bar og vi lavede næsten ikke andet end at stå i bar. Der var virkelig run på, på nogle tidspunkter! Nogle gange stod man også bare bag baren og snakkede, men alligevel var det en hård aften.

### 3 Kalender

#### 3.1 9/5 - BESThygge

Alle tager rester fra deres barskab med, så vi kan blande lidt drinks. Maja har glimmer med til drinks. Alle har deres eget mad med!

Simon kommer lidt for sent.

#### 3.2 19/5 - Fødselsdagsfest

Er diskuteret tidligere.

### 3.3 26/5 - har vi bar?

Vi holder bar den 24. fordi TÅGEKAMMERET holder fest. Vi tænker derfor, at vi ikke gider at komme i bar og derfor ikke gider at have baren åben. Men hvis der er nogle, der gerne vil stå i bar, så må de gerne.

## 4 Eventuelt

**Salg af glas i baren.** Hvad skal de koste? **Simon** regner på det og de koster 0,87 kr stykket, så vi taber ikke noget på at sælge dem til 1 kr stykket. Så vi tænker, at vi sælger dem til 1 kr stykket og så koster beerpong sættet 10 kr for 14 Carlsberg glas. Vi giver stadig bare et glas vand ud, hvis folk kommer og spørger.

**Simon mangler en regning.** Han plejer at ligge dem oven på kasserne indtil han lige får kigget på dem. Men nu solgte vi så meget i fredags, at nu er den væk. Han spørger om der er nogle der har set den. **Kræn** har måske set den, men er ikke sikker på hvor. Vi kigger lige efter den!

## 5 To-Do

### Monika Karami

- Spørg nogle af de gamle næstformænd, om de måske gider hjælpe med at pakke drinksbaren sammen.

### Rikke Asbæk Hansen

- 

### Maja Østergaard

- 

### Freja Frederikke Pinderup

- Koordinere og filme underholdning til fødselsdagsfest.

### Stefan Pendlmayr

- Laver et dokument over Nanorama-medlemmer, der ikke er nano-studerende(såsom Rim og Theis).
- Kigge på vegetarmad.
- Skriv mail til Christina vedr. forældredag.

### Kræn Adamsen

- Rumoprydder i næste uge.
- Tag en snak med intimudvalget om fremtidsplaner.

### Steffan Schmidt

- Kage med i næste uge.
- Læs baransvarlig dokumentet i dropboxen.

**Simon Asp**

- Kigge på drikke til kransekage.

**Malthe von Tangen Sivertsen**

- Navngiv referaterne som åå-mm-dd i dropboxen.
- Koordinere og filme underholdning til fødselsdagsfest.
- Læs baransvarlig dokumentet i dropboxen.
- Skriv evaluering af Kapsejlads.